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Hämeenlinnan peruuntuneiden MM-kisojen tilalle Hämeenlinnan 5-ottelijat (HML5) suunnittelevat 

yhdessä Suomen Miekkailu- ja 5-otteluliiton (SM5L) kanssa heinäkuun 22.‒23. päiville 

kansainvälistä viisiottelukilpailua Aulangon ja Ahveniston kilpailupaikoille. Arkistokuva.  

Hämeenlinnassa järjestettävistä 5-ottelijoiden mastersien maailmanmestaruuskisoista jouduttiin 

luopumaan. Kansainvälisen tilanteen kiristymisen vuoksi katsottiin mahdottomaksi järjestää 

kilpailuja. 

Hämeenlinnan peruuntuneiden MM-kisojen tilalle Hämeenlinnan 5-ottelijat (HML5) suunnittelevat 

yhdessä Suomen Miekkailu- ja 5-otteluliiton (SM5L) kanssa heinäkuun 22. ‒ 23. päiville 

kansainvälistä viisiottelukilpailua Aulangon ja Ahveniston kilpailupaikoille. 

Hämeenlinnan 5-ottelijoiden varapuheenjohtaja Sulevi Pellinen kertoo seuran tiedotteessa, että 

seurassa on jo jonkin aikaa pohdittu varasuunnitelmaa, jonka turvin Hämeenlinna pääsisi 

isännöimään kansainvälistä viisiottelutapahtumaa, jos kisoista olisi maailmantilanteen vuoksi 

luovuttava. 

HML5 uskoo olevan mahdollista saada juhlakisoihin masters-osallistujia muun muassa 

Pohjoismaista, Baltian maista, Unkarista, Ukrainasta, Isosta-Britanniasta ja Yhdysvalloista. 

Juhlakisoihin suunnitellaan myös nuorten sarjojen kilpailuja. 



Tällöin tulisivat kysymykseen 9‒19-vuotiaat omissa ikäsarjoissaan. Nuorimmat kilpailisivat 

kolmiottelussa, jossa lajeina ovat uinti ja laser run eli ampujajuoksu. U19-sarjan nuoret kilpailisivat 

lisäksi myös miekkailussa. Ratsastus olisi lajina vain masterseilla. 

– Hämeenlinnassa on nimenomaan lasten ja nuorten viisiottelu saanut innostuneita uusia harrastajia. 

Haluaisimme mielellämme järjestää heille tilaisuuden osallistua kansainväliseen 

kilpailutapahtumaan omassa kotikaupungissa, Pellinen toteaa tiedotteessa. 

– Lopullinen päätös kesäisten viisiottelukilpailujen järjestämisestä tehdään, kun tarvittavat 

taloudelliset ja toimitsijavoimien resurssit on kartoitettu. Kisoista luopuminen ei ole ollut meidän 

syytämme. Teemme kuitenkin parhaamme, jotta voisimme tuoda kaupungin urheilutarjontaan 

hienon kesäisen lisän, Pellinen korostaa. 

 


